
 

 

 
Referat 

 
 

Skolebestyrelsesmøde mandag 

den 11. december 2017 kl. 18.00- 20.00 

 
                                          
 

 

 
STED: Klokkerholm Skole, lærerværelset 

         Husk at lave aftale med eleverne, der skal med. 
 
 

 
 

 
DELTAGERE 
 
              

Forældrevalgte:   Medarbejdere:   

Mikael Christensen                HJ  Gitte Olsson FL  
Henrik H. Mikkelsen               HJ  Doris Nielsen FL  
Kirsten Højmose Schnabel    HJ  Susanne Jensen KL  
Mads U. H. Pedersen     FL  Mette Kirkegaard-Kjær HJ  
Berit Rosenkilde          FL  Ledere:   

Alice Trangeled FL  Rie Dam Vineke FL  
Søren Nøhr KL  Lise Lybæk KL  
Flemming Wittenberg KL  Anne Grethe Nielsen HJ  
Maj Britt Overgaard KL     

Elever:      

Daniel Helledie FL Deltog 
ikke 

Pia Bering   

Ronja Kjær Nielsen HJ  Hans Jørgen Bæk   
Amanda Wittenberg KL Afbud    
 

 
   
DAGSORDEN 
 

 
1. Referat fra sidste møde. 

Er der spørgsmål/kommentarer til 
     det udsendte referat 
 

 
 
 

 
Ingen kommentarer 
 



Side 2 

 

 
 
 

2. Sager 
Evaluering af arbejdet med bør-
nesynet. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Principper 
(bilag) 
 
Evt. flytning af mødedatoer. 

 
 
 

3. Elever. 
Er der noget fra de enkelte sko-
ler? 
 
 
 
 
 
 

4. Orientering. 
 
Gennemgang af vores data i 
forhold til kvalitetsrapporten. 
Herunder orientering fra vores 
skoleudviklingssamtale. (bilag) 
 
 
 
 
 

 
 
Den pædagogiske aften var ikke tilrette-
lagt godt nok. Ledelsen beklager dårlig 
planlægning/udførsel mht. rammer, ind-
hold og afvikling. Der blev nævnt: 
 

• Processen blev ikke styret godt 
nok.  

• Savnede et fælles oplæg omkring 
børnesynet inden drøftelse i små-
grupper. 

• Det var vanskeligt for de foræl-
drevalgte at oversætte indholdet i 
det kommunale børnesyn.  

• Gode snakke om hvordan man 
handler i praksis efterfølgende. 

 
Det planlagte arbejde omkring nyt fælles 
værdigrundlag i distriktet er sat på pau-
se, da det kræver grundig forberedelse 
og mere tid. 
 
 
Udsat til næste møde. 
 
.  
Bestyrelsen mødes næste gang tirsdag 
den 6/2-2018 
 
 
 
KL: Der afholdes floorballstævne for 
overbygningen tirsdag den 12/12. Æble-
skivesalget går strygende. 
HJ: Fortæller på næste møde om ny 
ordning med automat med ting til ”den 
lille sult”. 
 
 
 
 
Hans Jørgen foretog følgende nedslag: 
 
Resultater fra nationale test 
Generelt ligger skolerne i distriktet over 
kommune-og landsgennemsnit. Dog 
med en opmærksomhed på matematik 
3.kl. for HJ og KL.  
 
 



Side 3 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Den reviderede styrelsesved-
tægt. (hvis den er godkendt) 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Personalesituationen  
 
 
 
 
 
 
 
 

Trivselsundersøgelsen 
Skolernes resultater ligger over eller på 
kommunegennemsnit. Der er udarbejdet 
principper for hvordan der arbejdes med 
resultaterne på alle skolerne. 
 
Fravær 
Lav fraværsprocent på HJ og FL.  
På KL er der opmærksomhed på enkelte 
elever fra K-klassen samt fra almen med 
højt fravær. Der arbejdes bl.a. på korrekt 
registrering af fravær samt dialog med 
forældrene.  
 
Afgangsprøverne  
Eleverne klarede sig generelt godt.  
Der er afprøvet tiltag på HJ ift. at gøre 
eleverne parate. 

• Opmærksomhed på elever med 
standpunktskarakterer under 2 

• Eksamensforberedende undervis-
ning  

 
Forvaltningen var meget optaget af at 
høre elevernes udsagn. Eleverne gav 
efterfølgende udtryk for, at de følte sig 
lyttet til.  
 
Bestyrelsen påtalte udfordringen med 
skolernes faglokaler samt økonomi til 
nye lærercomputere ved lejligheden. 
 
 
Der holdes fast ved et loft på 26 elever 
på 0. årgang, dog er det endnu uvist 
hvordan det skal udmøntes. 
Der skal etableres elevråd på alle matrik-
ler. 
Beslutningen omkring §16blægges ud til 
skolebestyrelserne. Der er ikke taget 
højde for den økonomiske udgift for sko-
lerne ift. indskolingen. Dette tages med 
til budget 2019. Avisartikel (bilag) 
 
 
Opsigelse på HJ- overbygningslærer 
med tysk. Desværre har ingen ansøgere 
tysk som linjefag. Der er planlagt ansæt-
telsessamtaler mandag den 18/12, hvor 
Kirsten, Mikael og Henrik deltager.  
 
Til stillingen som fysiklærer på Hjallerup 
Skole var ansøgerfeltet for tyndt, så den 
er genopslået. 



Side 4 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Observatorium 
 

           Formanden 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

5. Evt. 
 
 
6. Tema.  Julefrokost 19.00-20.00 

Formændene fra støtteforenin-
gerne inviteres med. 
 

Én af ansøgerne er ansat i et midlertidigt 
vikariat.  
Der er samtaler til denne stilling onsdag 
den 24/1-2018.  
 
Ny koordinator til K-klassen er ansat. Har 
tidligere arbejdet med elever med autis-
me, er læsevejleder og erfaring som ko-
ordinator. 
Der skal yderligere ansættes en lærer til 
K-klassen. Forældrevalgte melder tilbage 
på mail fra LL mht. deltagelse.  
 
SFO 
3 langtidssygemeldinger i distrikt Hjalle-
rup, hvor af en er arbejdsrelateret. 2 stu-
derende fra UCN er ikke er mødt op, så 
der ansættes pædagogmedhjælpere i 
tidsbegrænsede stillinger.  
 
 
Udsat 
 
Kontaktet af formanden fra distrikt syd, 
der ud over at sidde som formand for 
skolebestyrelsen i syd også er repræ-
sentant for folkeskolen i bestyrelsen for 
den kommunale ungdomsskole. Han har 
efterspurgt accept ift. at fortsætte som 
repræsentant. Bestyrelsen bakker op om 
hans kandidatur.  
Kort fra Lissi – takker for afskedsgaven 
fra bestyrelsen. 
 
 
 
 
 
Afbud fra Støtteforeningen Flauenskjold. 

      
       Næste skolebestyrelsesmøde  
       tirsdag den 6. februar på 
       Hjallerup Skole kl. 18.00-21.00 
 

  
 

 

Udgivelsesdato:      Referent: Anne-Grethe Nielsen 
 


